
Protokoll årsstämma 
Vreta Häggeby Samfällighetsförening 
Lördagen den 6 maj 2023 kl.10.00-11.30, Häggebygården 

1. Årsstämman öppnades 
2. Dagordningen godkändes 
3. Till ordförande för stämman valdes Mathias Åberg. 
4. Till sekreterare för stämman valdes Liselott Halmberg. 
5. Till justeringspersoner valdes Cecil ia Holden och Martin Gode. 
6. Kallelse till stämman. Kallelsen ansågs ha skett i behörig ordn ing. 
7. Röstlängden fastställdes : 18 fastigheter representerade vid stämman. 
8 . Styrelsens och revisorns berättelser lästes upp och gicks igenom. 
9. Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet. 
10. Framställningar från styrelsen. Styrelsen har ett förslag att bygga en gemensam 
gri llplats med tak vid boulebanan, exempel på hur en sådan skulle kunna se ut visades 
med bilder. Kostnaden beräknas till ca 100 - 150 000 kr. En majoritet av deltagarna på 
mötet röstade för förslaget. Inga motioner har inkommit från medlemmarna. 
11. Ersättningen till styrelsen och revisorn. Förslaget är att ersättningen är oförändrad, 
vilket godkännes av stämman. 
12. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd för 2023 
godkändes. 
13. Val av ledamöter, suppleanter samt revisorer. Då det saknas valberedning så 
redogjorde ordföranden för vilka styrelseposter som det är ny- respektive omval. Det 
kvarstår ytterligare ett (1) år vardera för Mathias Åberg (ordförande), Gunnel Forsberg 
och Liselott Halmberg (ledamöter). Val ska därför ske till två (2 st) ledamöter samt till 
samt liga (3 st) suppleanter, en (1 st) revisor och en (1 st) revisorssuppleant. 

- Val av ledamöter: till ledamöter för vardera två (2) år valdes Cecilia 
Holden (omval) och Magnus Nordahl (omval) 

- Val av suppleanter: till suppleanter för vardera ett (1) år valdes Paul 
Ohvanainen, Mathias Halmberg och Peter Kraftelid (omval) 

- Val av revisor: till revisor valdes Katrin Rainsson 
- Val av revisorssuppleant: till revisorssuppleant valdes Anette Gillisson 

14. Val till valberedning. Ingen förklarade sig villig att kandidera till valberedningen, 
varför någon valberedning inte kunde väljas vid mötet. 

15. Styrelsen informerade om följande: 
- Styrelsen ska kontakta någon entreprenör som kan sopa vägarna i 

området, det ingår inte i nuvarande väghållares uppdrag. 
- översyn av vägarna kommer att ske 

16. Övriga frågor: 
_ Fråga från medlem om tung trafik i området, såsom lastbilar och bussar, 

som en del fastighetsägare har parkerade på sina tomter. Flitig 
diskussion kring detta bland deltagarna . En medlem föreslog en 
gemensam parkering för dessa fordon, inom eller utanför Vretas 
område, vilket styrelsen ska utreda förutsättningarna för. 

_ Fråga från medlem om kommunens planer om kommunalt vatten- och 
avlopp. Information har kommit från kommunen, vilken redogjordes för 



på stämman. I korthet har angetts att en överföringsledning kommer att 
byggas mellan Skokloster och Bålsta, vilken planeras vara i drift 2028-
2029. Förslag kommer att vara att även "u tvecklingsområden" ska 
kunna anslutas till ledningen, vilket uppfattas omfatta t.ex. Vreta . 

- Fråga från medlem om "mötesskylt" som saknas på Ängsvägen. 
Styrelsen uppgav att en skylt ska sättas upp. 

- Fråga från medlem om förstörda tomtpinnar i samband med röjning av 
vägkanterna, Vretvägen 18. Styrelsen hänvisade till tidigare utskickat 
svar till medlemmen per e-post. 

17. Stäm mo protokollet kommer att finnas tillgängligt på föreningens hemsida 
(www.vretahaggeby.se) senast inom 14 dagar. Den som istället önskar få ett utskrivet 
exemplar kan kontakta styrelsen. 

18. Stämman avslutades. 

Ordförande Mathias Åberg 

Justeras 
M artin Gode 

Sekreterare Liselott Halmberg ,, 
\)Q~ 4Jcb 

Justeras 
Cecilia Holden 
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